
 
 
 

Reactie gemeente Enschede: 
 
De gemeente herkent het beeld dat hier sprake is van een langslepende 
kwestie. Dat is vooral erg vervelend voor het gezin. Wij betreuren dat de 
schade na zeven jaar nog steeds niet is vastgesteld. Met name het vaststellen 
van de aansprakelijkheid (in juni 2017) heeft veel tijd gekost. Toen dat 
eenmaal duidelijk was kon er meer vaart gemaakt worden en het is goed dat 
er inmiddels een voorschot is uitgekeerd. Wij hopen dat er op korte termijn 
een definitieve regeling tot stand komt waar alle partijen zich in kunnen vinden 
en zullen waar mogelijk onze bijdrage daaraan leveren.  

 


